
ACTA

Expedient núm. Òrgan col·legiat

JGL/2025/5 La junta de govern local

DADES DE CELEBRACIÓ DE LA SESSIÓ

Tipus de convocatòria:
Ordinària

Data:
4 / de juny / 2025

Durada:
Des de les 21:30 fins a les 23:30

Lloc:
Sala de Juntes

Presidida per:
Francesc de Sales Balcells Teixidó

Secretària:
Mariona Vilella Datsira

ASSISTÈNCIA A LA SESSIÓ

Núm. d'identificació Nom i Cognoms Assisteix

78082033T Francesc de Sales Balcells Teixidó SÍ

43729423Y Jordi Martínez Atero SÍ

47684181Y Marc Solé Gaset SÍ

78066744Y Miquel Garcia Tarragona SÍ

Una vegada verificada per la Secretària la constitució vàlida de l’òrgan, el President obre la
sessió, procedint a la deliberació sobre els assumptes inclosos en l’ordre del dia
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Aprovació de l'acta de la sessió anterior

________

B) ACTIVITAT DE CONTROL

En primer lloc, es parla de les notificacions electròniques. La setmana anterior s’havia
preparat un document on es detallava els diners que anualment l’Ajuntament paga en
concepte de serveis postals i es comentava la possibilitat de fomentar la notificació

electrònica entre les persones físiques preparant formularis específics d’autorització per
donar l’opció quan vinguessin a realitzar algun tràmit a l’Ajuntament. No obstant, la major

part de la despesa en serveis postals es realitza des de la part executiva de la gestió
tributària. Des de la secretaria s’ha comprovat com es realitzen les notificacions per part de

GESTIMPOST, detectant que no es realitzen correctament. Es comenta que la setmana
vinent es reuniran amb l’empresa i s’establirà com realitzar correctament les notificacions,
sobretot, les destinades a persones jurídiques de les quals no es disposen de les dades per

poder notificar-les electrònicament. La Secretaria proposa la substitució de la notificació en
paper per la notificació a través d’edictes al considerar que aquestes notificacions són

infructuoses i tenint en compte que aquest tipus de persones es troben obligades a
relacionar-se electrònicament amb les Administracions Públiques.

En segon lloc, es comenten els punts que es proposaran aprovar pel Ple ordinari de 26 de
juny.

En tercer lloc, es comenta l’estat de l’expedient de les contribucions especials del carrer
Pou Nou. En aquest sentit, es comenta que han presentat al·legacions algun dels veïns i una
tercera persona veïna del municipi. Des de la Secretaria, s’ha enviat la documentació de l’

expedient tant als serveis tècnics municipals com al despatx Rodríguez perquè puguin
valorar, analitzar i resoldre les al·legacions formulades.

En quart lloc, es parla de Ca la Cileta. Pel Ple del 29 de maig de 2025 es va aprovar l’inici
de l’expedient tant de la modificació del servei que actualment va haver d’assumir l’
Ajuntament per ordre del Departament de Drets socials per poder seguir cobrant la

subvenció, com la creació de l’Entitat Pública Empresarial Local Ca la Cileta. Després de
barallar totes les opcions possibles, es va considerar que aquesta és la forma jurídica més
idònia per la prestació del servei de residència per a la gent gran, centre de dia i menjador

social. Durant el mes de juny es treballarà amb la Comissió creada a l’efecte en la redacció
dels nous estatuts i del nou reglament que regirà aquesta nova entitat.  La previsió és que l’

aprovació inicial de la creació així com de la documentació indicada, s’aprovi en el ple
ordinari que se celebrarà el dia 26 de juny. 

En cinquè lloc, es tracta el DUS. En aquest sentit, recordar que s’han realitzat totes les
actuacions previstes i que s’estan ultimant l’execució de les darreres obres. No obstant, s’
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està tramitant la modificació del projecte de la substitució dels tancaments del pavelló ja
que hi havia hagut un error en els amidaments i també, s’haurà de licitar una nova bomba de

calor per poder-se conisderar despesa subvencionable ja que la instal·lada no compleix.
També es parla de la responsabilitat del redactor del projecte. 

En sisè lloc, es parla de les eleccions sindicals del personal laboral que s’han celebrat a
finals del mes de maig i que ha resultat guanyadora la persona que fins l’actualitat ja venia

desenvolupant la tasca de representant. Les pròximes eleccions seran d’aquí 4 anys.

En setè lloc, es comenta una subvenció de memòria històrica que es va demanar a veure en
quin pun està.

I finalment, es comenta que hi havia uns vehicles estacionats des de feia dies a la via
pública i es comenta la possibilitat d’imposar sancions a través de l’ordenança de civisme. 

C) PRECS I PREGUNTES

No hi ha assumptes

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT
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